
              

  

 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 15.06.23 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603/607  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Anita, Jørn, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

Afbud: Charlotte og Jørn 

 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

  B 17.00 Godkendt. 

2. Årsplan/hjul for bestyrelsens 

arbejde i skoleåret 2023-24 (se 

bilag 1) 

 

Stine og Mette Y D/B 17.05  To møder forlænges med 1 time og 

kalenderinvitationen ændres. 

3. Høringssvar den nye Børne- og 

Unge politik (se bilag 2 og 3) 

- Input til høringssvar  

 

Mette Y/Lone D/B  17.15  

 

Der er enighed om at det er 3 gode temaer, der skal 

være fokus på. Mette laver kort høringssvar, der 

rundsendes til bestyrelsens medlemmer, inden det 

sendes ind d. 22. juni. 

 

4. Trivselsmålingen 2023 

- Drøftelser om der er 

overordnede opmærksomheds-

punkter eller initiativer, der evt. 

kan iværksættes på skoleniveau  
(Se bilag 4 og 5) 

 

 

Mette Y og Lone D/B 17.35 Eleverne i afd. A, B og C laver deres egen 

trivselsmåling, der drøftes med deres afdelingsleder. 

Der kan være svar i trivselsmålingen, der afspejler, at 

eleven lige har været i en konflikt. Det er vigtigt at 

trivselsmålingen ikke står alene, der skal tales om den 

med eleverne.  

Et gængs punkt er, at eleverne oplever, at toiletterne 

ikke er rene.  
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Flere elever fortæller (specielt de ældre), at de ofte 

har ondt i hovedet.  

Det aftales, at eleverne på K-sporet skal have en 

koldvandsautomat. 

 

5. Fælles forældrearrangement med 

ekstern oplægsholder  

- Beslutning om dato og 

oplægsholder   

 

Stine og Mette Y  D/B 18.00    Muligt emne til et forældrearrangement:  

 

• Selvstændighed, kost/søvn og udfordring ved 

det 

• Sanseforstyrrelser  

• Oplæg fra tidligere elever om deres voksenliv.  

• Oplæg fra Center for Kommunikation. 

• Anna Hjort. ”mit liv med angst og autisme”.  

• Anne Skov – overlevelsesguiden.  

• Hvad skal man være obs på, når barnet bliver 

15. år, gå ud af skolen osv.  

 

Der overvejes til næste møde, og så tager vi en 

beslutning. 

 

6. Økonomi og FVR  

 

  

 Mette Y og Lone 

 

 O  18.20  Det ser ud til, at vores forventede regnskab holder 

stik. 

Vi kommer til at købe administrativ hjælp til betaling 

af regninger mm., da vi er i gang med en 

omstrukturering af opgaver i ledelse og 

administration. 

  

7. Feriepasningen i sommerferien  

- Antal elever der skal passes  

- Feriepasningskoordinator i 

skoleåret 2023-24  

-  

Lone og Mette Y    18.30  Der er flest elever i uge 26 og 32, og der bliver ikke 

sammenpasning på kryds og tværs af spor/afdeinger, 

da mange elever har været gennem en flytning af 

deres afdeling. 

 

Næste år vil det blive Lotte fra M-sporet, der bliver 

koordinator på opgaven vedr. feriepasning og med 

Hanne som mentor. 
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8. Nyt fra Valdemarskolen    18.40   Forældrene   

• Det har været godt, at flytning af afdelinger er 

veloverstået før ferien. En forælder med børn i 

2 klasser har oplevet et meget forskelligt 

informationsniveau i forbindelse med flytning, 

dette tages der hånd om fra ledelsens side.   

Medarbejderne  

• De oplever at kommende klasser får flere 

elever end tidligere, men samtidig kommer der 

også flere voksne. Tilfredshed med at flytning 

er sket før ferien. Der har været en god 

flytteplan, hvor der var taget højde for langt 

det meste.  

Ledelsen 

• Status på flytning af afdelinger og nye navne 

til de nye spor/afdelinger og klasser mm.  

• Pædagogiske pejlemærker – hvorfor og 

hvordan      Det skal kunne ses i praksis på de 

forskellige spor. 

• Dimission er tirsdag den 20. juni. Overvejelse 

om, at tidligere lærere og pædagoger deltager i 

dimissionen.  

• Personalesituationen pt. – vi har 

stillingsopslag vedr. pædagogmedhjælpere og 

en pædagog.  

 

9. Eventuelt og punkter til næste 

møde torsdag d. 31.08.23 eller 

kommende møder 

 

       

- Drøftelse og godkendelse af ”Sådan gør vi 

med Meddelelsesbogen” 

- Godkendelse af princip for 

forældresamarbejdet på Valdemarskolen  

- Beslutning om hvilke principper vi vil 

genbesøge i 2023-24. 

- Velkomstfolder – præsentation af forslag fra 

de forskellige afdelinger  

- Kostpolitik i forhold til personalet når de er 
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ved eleverne – ingen medarbejdere skal drikke 

cola eller andre sodavand/spise slik, kager 

mm. uden at eleverne også får.  

- Forespørgsel om bilag kan vises på skærmen 

- Pkt. 5 tages op igen 

 

 

   


